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: محمدحسین اسلامی

اوسمار مخالفت کرد؟

در حالــی کــه پرســپولیس بــرای جذب ایــن بازیکن اقــدام کرده و رضــا درویش با 
نیما نکیسا مدیرعامل باشگاه ذوب آهن مذاکراتی داشته اما حالا گفته می شود 
اوســمار با جذب این هافبک 22 ســاله که ســهمیه بزرگســال نیســت و در تمام 
پســت های خط میانی بخصوص پســت 10 بازی می کند، مخالفت کرده اســت. 
گفته می شــود خواســته اوســمار هافبک دفاعی و دفاع راســت اســت، در حالی 
کــه دو هافبــک دفاعــی دارد و دانیــال و وحدت هم در دفاع راســت حضور دارند.

مهدی ترابی

فقط یک پنالتی!

در شــرایطی که ســتاره پرســپولیس طی ســه مســابقه مقدماتی جام ملت ها 
بــه میــدان نرفــت، در دقیقه 119 دیدار با ســوریه در شــرایطی کــه تیم ده نفره 
ایران شــرایط ســختی داشت، به جای دوست صمیمی اش علی قلی زاده وارد 
میــدان شــد. حضــور ترابــی در زمیــن ظاهراً از ایــن جهت بود کــه پنالتی بزند. 
ترابــی در دو، ســه دقیقــه بــازی اش نتوانســت تــوپ را لمــس کنــد امــا پنالتی 
درخشــانی زد و بــا گل کــردن پنالتــی نقــش مهمی در صعود تیم ملی داشــت.

ویلفرد بونی

جواب منفی به پرسپولیس

مهاجــم ســابق منچسترســیتی در گفت وگویــی تصویــری اعــام کــرد بــا اینکــه 
از پرســپولیس پیشــنهاد داشــته امــا جــواب منفــی داده اســت. گفتــه می شــد 
پرســپولیس به این مهاجم پیشــنهاد 250 هزار دلاری برای نیم فصل داده، که او 
رد کرده اســت. بونی گفته با پورعلی گنجی در شــبکه های مجازی در ارتباط اســت 
ولــی از طریــق او با باشــگاه پرســپولیس ارتبــاط نگرفته. دیگر گفته می شــود ویلن 
ماتو گزینه برزیلی پرسپولیس برای خط حمله، صفحه باشگاه را فالو کرده است.

 آخرین تمرین 
در دبی

سرخپوشان ایران پس از برگزاری 
اردوی تدارکاتی در شهر دبی، 
دیروز آخرین جلسه تمرینی خود 
را از ساعت ۱۱ در زمین شماره یک 
کمپ ایرانیان دبی آغاز کردند. ابتدا 
اوسمار در خصوص برنامه های تیم، 
دقایقی با بازیکنان صحبت کرد و 
تمرین نسبتاً سنگین روز جمعه 
با پاسکاری های کوتاه و ترکیبی، 
حمله به دروازه در قالب سه گروه و 
فوتبال درون تیمی در هوای مطبوع 
این شهر به مدت ۸۰ دقیقه برگزار 
شد. همه بازیکنان بدون مشکل 
در تمام بخش های تمرین شرکت 
داشتند و با آمادگی کامل، مراحل 
تمرینی را پشت سر گذاشتند. حدود 
۲۰ هوادار، میهمان تمرین بودند و 
علاوه بر حمایت از تیم، با بازیکنان 
و اعضای تیم، عکس هایی به یادگار 
گرفتند. تیم پرسپولیس، امروز 
به تهران باز می گردد و تمرینات 
خود را برای ادامه بازی های لیگ 
و حضور در رقابت های جام حذفی 
پیگیری خواهد کرد. نخستین بازی 
پرسپولیس در شروع مسابقات، 
بازی مقابل نفت و گاز گچساران 
در اولین رقابت در جام حذفی 

خواهد بود.
 

 بازی با شارجه 
لغو شد

در شرایطی که قرار بود پرسپولیس 
در دبی یک بازی تدارکاتی دیگر هم 
داشته باشد اما برنامه این تیم تغییر 
کرد. قرار بود پرسپولیس روز جمعه 
در شارجه به مصاف یکی از تیم های 
شارجه یا عجمان برود که برگزاری 
این بازی منتفی شد. مشخص نشد 
این بازی به چه دلیلی برگزار نشده 
اما بعید نیست شکست 5 بر صف 
مقابل شباب الاهلی با این مسأله 
رتباط باشد. مشخص نشد  بی ا
دلیل اصلی لغو این بازی چه بوده و 
آیا از طرف پرسپولیس اتفاق افتاده 
یا حریف اماراتی اما در شرایطی که 
قرار بود این تیم در امارات دو بازی 
تدارکاتی انجام دهد به یک بازی 
پرحاشیه اکتفا و امروز به ایران باز 

خواهد گشت.
 

معاوضه وحدت 
منتفی شد

معاوضه وحدت هنانوف با محمد 
خدابنده لو با مخالفت دوباره اوسمار 
منتفی شد. پرسپولیس هنوز با مس 
رفسنجان بر سر مبلغ رضایتنامه 
برای انتقال محمد خدابنده لو به 
توافق نرسیده اند و اختلاف نظر 
وجود دارد. مسئولان کارخانه مس 
بر روی مبلغ رضایتنامه خدابنده لو 
نظراتی داده اند و باید دید در نهایت 
تفاقی حاصل خواهد شد.  چه ا
تلاش های باشگاه پرسپولیس برای 
این خرید ادامه دارد و شاید امروز 
نهایی شود. در عین حال اگر بحث 
جذب خدابنده لو به هر دلیلی منتفی 
شود مشخص نیست چه اتفاقی 
خواهد افتاد چرا که دیگر گزینه های 
حانشینی سرلک در خط میانی هم 

جذب تیم های دیگر شده اند.

 
مربیان برزیلی جدید 

در راه تهران
بعد از انتخاب اوسمار لوس ویرا به 
عنوان سرمربی جدید پرسپولیس، 
این مربی برزیلی نام یک دستیار 
تمرین دهنده و یک مربی گلرها 
را به باشگاه معرفی کرد تا کارهای 
مربوط به جذب آنها انجام شود. 
مدیران باشگاه پرسپولیس طی 
چند روز اخیر پیگیر مذاکره با این 
دو دستیار بودند و شنیده ها حاکی 
از آن است که توافقات خوبی هم 
بین باشگاه پرسپولیس و دستیاران 
مدنظر اوسمار انجام شده است. 
ظاهراً مربیان جدید پرسپولیس که 
آنها هم برزیلی هستند به زودی و طی 
امروز و فردا به تهران می آیند تا رسماً 

کار خود را شروع کنند.

 zخبر

درخشان: پلن نداشته باشید، بازیکن بزرگ و کوچک معنا ندارد

دروازه بان ژاپن ضعیف است 
ایستگاهی به کارمان می آید

چرا اینقدر سخت مقابل سوریه برنده شدیم و به 
نوعی عذاب کشیدیم تا برنده شدیم؟!

بازی را خودمان برای خودمان سخت کردیم چون طرح 
و برنامه خاصی برای شکست تیم سوریه نداشتیم. 
تیم ما فرصت های زیادی برای گل زدن داشت اما 
وقتی بازیکنان تیم از موقعیت ها استفاده نمی کنند به 
جایی نمی رسیم و در این صورت ممکن است روی تک 
موقعیت های تیم حریف  بازی برده را مساوی کرده و 

حتی نتیجه را از دست بدهید.
منظورتان این است که ما پلن مشخصی برای 

بازی نداشتیم؟!
تیم ما سه بازی انجام داده اما واقعیت امر این است 
که در هیچ یک از این سه بازی تیم ما منظم نبوده و در 
واقع یک نیمه خوب بازی کرده و در نیمه دوم شرایط 
خوبی نداشته است. در این بین امید ما به هماهنگی 
و جفت و جور بودن تیم مان است، در حالی که این 
مسأله در بازی و روند فنی بازیکنان تیم مان چندان 

مثمرثمر نبوده است.
سرمربی تیم ملی در پایان بازی مقابل سوریه از 

عملکرد چند تن از بازیکنان بزرگتر تیم انتقاد کرده 
و گفته بود آنها طوری بازی کردند که به تیم فشار 

بیشتری وارد شد!
به نظرم وقتی پلن خاصی نداشته باشید، بزرگ و کوچک 
ندارد و به نوعی هر بازیکنی برای خودش بازی می کند.

در خصوص تعویض های تیم ملی که این 
موضوع هم حرف و حدیث هایی را به همراه 

داشته چه صحبتی دارید؟
بله من هم راجع به این مسأله نقد دارم، مثلاً چرا 
قلی زاده را به عنوان بازیکن تعویضی به زمین آوردیم 
و بعد هم از زمین خارجش کردیم، یا به نظرم سردار 
آزمون مقابل سوریه مثل همیشه اش نبود و زودتر باید 
تعویض می شد. به نظرم تیم ملی تمرکز لازم را نداشت 
و پلنی که منجر به شکست سوریه شود عملاً در زمین 
نداشتیم تا کار به ضیافت پنالتی ها کشیده شده و سخت 
شود. به نوعی خیلی عذاب و سختی کشیدیم و با دلهره 
تیم سوریه را شکست دادیم، در حالی که خیلی راحت 

می توانستیم نتیجه لازم را کسب کنیم.
به نظر می رسد به دلیل غیبت طارمی با روش 

1-5-4 مقابل ژاپن بازی کنیم!
به نظرم نباید شکل تیم مان را به هم بریزیم و نرمالش 
این است که قاعده بازی را تغییر ندهیم. در این بین نکته 
حائز اهمیت برای ما این است که از کجا دفاع  کنیم 

و بازیکنان  از چه نقطه ای به خط حمله اضافه شوند.
اما به دلیل غیبت طارمی خیلی ها از این 

صحبت می کنند که ما با تک مهاجم بازی 
خواهیم کرد؟!

ما اگر با تک مهاجم بازی کنیم، آن تک مهاجم هم جلوی 
زمین کاری از پیش نخواهد برد و عملاً خاصیتش را از 

دست خواهد داد.
با این وجود فکر می کنید بهترین زوج برای خط 

حمله تیم چه زوجی است؟
ما مهاجمان خوبی داریم. سردار هست و کریم 
انصاری فرد هم در اوج پختگی قرار دارد که می توانند 
در کنار هم بازی کنند. جدا از این دو بازیکن، رضا 
اسدی و مغانلو را هم داریم که اگر بخواهیم مقابل 
ژاپن بلند بازی کنیم بهترین هستند. دروازه بان تیم 
ژاپن تاکنون در همه بازی هایش گل خورده و ضعف 
داشته؛ به همین دلیل شخصاً اعتقاد دارم یکی از 
ضعف های بزرگ سامورایی ها به این نکته بازمی گردد 
که دفاع و دروازه بان شان روی ضربات ایستگاهی 
شکننده هستند، نمونه آخرش هم گلی بود که مقابل 
بحرین دریافت کردند، از این رو ما باید برای ضربات 
ایستگاهی برنامه ریزی ویژه ای داشته باشیم، البته در 
این بین نکته خیلی مهم این است که اگر به دروازه 
ژاپن برسیم تمام این حرف هایی که زده شده شانس 
تحقق خواهد داشت، ضمن اینکه ما باز هم می توانیم 
روی خلاقیت فردی بازیکنان مان حرفی برای گفتن 
داشته باشیم، در غیر این صورت عملاً کار برای ما 

خیلی سخت خواهد شد.
چقدر امیدوارید که ژاپن را شکست دهیم چون 

در این صورت بضی ها معتقدند با گذر از سد 
قطر و ازبکستان راه سختی برای رسیدن به 

فینال نداریم؟
بله من هم معتقدم اگر تیم ژاپن را شکست دهیم راه 
سختی تا فینال نداریم و شانس زیادی در این صورت 

برای رسیدن به فینال خواهیم داشت.

در خصوص انتخاب اوسمار به عنوان 
سرمربی پرسپولیس چه صحبتی دارید؟

به هر حال این یک واقعیت است که تیم بزرگ، 
مربی بزرگ می خواهد از این رو حتماً نسبت 
به مجموعه ای که یک مربی می خواهد در تیم 
قهرمان کار کند حتماً باید بهترین ها را انتخاب 
کنید و تیمی که شش بار در 7 سال اخیر قهرمان 
شده حتماً باید با وسواس مربی اش را انتخاب 
کند که من فکر می کنم این مهم در پرسپولیس 

رعایت نشده است.
اما مدیرعامل باشگاه گفته به خاطر 

شناخت و آشنایی کامل اوسمار از تیم، 
مربی برزیلی را به عنوان سرمربی انتخاب 

کرده است!
من فکر نمی کنم این مسأله نگرش درستی باشد 
چون همه چیز شناخت نمی شود و فقط نمی توان 
این مسأله را برای همه موارد دخیل دانست و به 
این نتیجه رسید که چون اوسمار از تیم شناخت 
داشته او باید سرمربی شود و وی را ارجح تر از 

بقیه گزینه ها بدانیم.
به هر حال مدیرعامل گفته که دنبال برانکو 

رفته و تاشش را انجام داده اما مربی 
مناسبی برای پرسپولیس پیدا نکرده است!

قبل از اینکه جواب این سؤال تان را بدهم باید 
به این نکته بپردازم که همه در نهایت به اعداد 
و ارقام نگاه نمی کنند و به این می پردازند که تیم 
چه نتایجی گرفته و آیا توانسته از عنوان قهرمانی 
خودش دفاع کند یا خیر و هیچ کس به مسائلی 
جز نتیجه و قهرمانی خصوصاً در مورد پرسپولیس 
تیمی که بیشترین قهرمانی ها را کسب کرده 
حرفی نمی زند. در حال حاضر هم من فکر می کنم 
وقتی شما بخواهید حرف تان را به کرسی بنشانید 
از همه کارهای تان حرف می زنید و دلایلی نظیر 

اینکه وقت نبوده و منابع مالی لازم وجود 
نداشته و موارد دیگر را بیان می کنید که برای 
انتخاب تان بهترین توجیه را پیدا کنید که به 

نظرم اصلاً درست نیست.
این حرف ها را زدید که بگویید 

این دلایل را اصاً قبول 
ندارید؟

بله قبول ندارم چون معتقدم 
تیمی که در چند سال اخیر 
بیشترین قهرمانی ها را در لیگ 
برتر ایران کسب کرده و دو بار 
هم به فینال آسیا رسیده تیم 

کوچکی نیست و حتماً بهترین 
تیم ایران است به همین دلیل 

حتماً مربیانی هستند که خیلی 
دوست دارند به پرسپولیس بیایند.
منظورتان مربی ایرانی است 

یا مربی خارجی که برای 
سرمربیگری پرسپولیس 

بهترین بودند؟
یحیی در چند سال اخیر عالی 
نتیجه گرفته و سه گانه ای که 
فصل قبل کسب کرد نشان داد 

که چه مربی در رأس کار پرسپولیس قرار داشت. 
مربی ای که بعد از اینکه همه می گفتند تیم برانکو 
است که در تیم یحیی هم جواب داده و خوب 
نتیجه می گیرد شاکله تیم برانکو را تغییر داد 
و با بازیکنانی که خودش به پرسپولیس تزریق 
کرد بهترین نتایج را گرفت تا نشان دهد خودش 
هم بهترین است و حرف های زیادی برای گفتن 
دارد، از این رو به نظرم مربی که می خواهد جای 
یحیی بیاید باید دل و جرأت زیادی داشته باشد 
و به نظرم حالا که می گویند مربی خارجی نبوده 
موجب می شود که فردا اوسمار سینه سپر کند 
و برای هر مسأله ای صحبتی جدید داشته باشد 
چون به هر حال بهتر از پرسپولیس برای این مربی 
گزینه ای وجود نداشته چه بسا که همه می دانند 
رزومه  بسیار خوبی از کار در پرسپولیس برای این 

مربی درست می شود.
منظورتان این است که باید مربی ایرانی بعد 

از یحیی به پرسپولیس می آمد؟
بله به نظرم حتماً باید مربی ای مانند عبدی یا 
هاشمیان را به عنوان سرمربی انتخاب می کردند 
و بعد از آن اوسمار را با همان عنوان دستیاری یا 
تمرین دهنده در پرسپولیس استفاده می کردند. 
این در حالی است که من شنیدم مدیرعامل 
تیم گفته که اگر با عبدی و هاشمیان صحبت 
هم می کردند آنها برای دستیاری به پرسپولیس 
نمی آمدند که به نظرم نگرش این مربیان درست 
بوده است چون حسین عبدی که بالاترین 
مدرک مربیگری را دارد و یا هاشمیان که در 
اروپا مربیگری کرده و به کارش ادامه داده حتماً 
بهترین هستند و قادر به سرمربیگری، به همین 
دلیل هم به شکل طبیعی نمی آیند که به عنوان 

دستیار کار کنند.
به نظرتان سیدجال از عهده جمع کردن 

رختکن پرسپولیس برمی آید؟
او کسی بوده که به عنوان بازیکن و کاپیتان الگوی 
بازیکنان به لحاظ فنی و اخلاقی بوده، به همین 
دلیل حتماً مورد قبول بازیکنان است و حرفش 
خریدار دارد به همین دلیل معتقدم 
سیدجلال در حد خودش می تواند 
تأثیرگذار باشد و رختکن پرسپولیس 

را جمع کند.
در رابطه با خرید بازیکنان جدید و 

نیازهای دیگر تیم پرسپولیس چه 
صحبتی دارید؟

بعد از مسائلی که عیسی به وجود 
آورد من با نوع آمدنش موافق 
نبودم چون معتقدم او با جدایی 
از پرسپولیس در حالی که یحیی 
خواهان ادامه همکاری اش 
بود اشتباه بزرگی را انجام داد 
اما حالا که برگشته امیدوارم 
بتواند جبران کند و اتفاقات 
خوبی را برای پرسپولیس رقم 
بزند. در خصوص دفاع چپ 
پرسپولیس هم باید بگویم او مرد 
سال آسیا و همبازی پورعلی گنجی 
بوده و به همین دلیل حتماً می تواند 
در پرسپولیس مهره ای کارساز باشد 
اما جدا از این امیدوارم پرسپولیس 
یک بازیکن خوب در پست مهاجم و 

هافبک میانی هم به خدمت بگیرد.

محمد منصوری بازیکن اســبق پرســپولیس معتقد اســت مدیریت باید مربی را به پرســپولیس 
می آورد که از هر نظر بتواند تیم بزرگی مانند پرســپولیس را اداره کند و با این تحلیل به گونه ای 
انتخــاب جدیــد مدیرعامــل پرســپولیس را بــه چالــش می کشــد. از ایــن رو به بهانه حضــور مربی 
برزیلــی بــه عنــوان ســرمربی تیم و ســایر نکاتی که در پرســپولیس بــه وجود آمــده گفت وگویی با 

منصوری داشــتیم.

حمیــد درخشــان بازیکــن اســبق تیــم ملــی بــا انتقــاد از بــازی تیم ملی مقابــل ســوریه و تعویض های دیرهنــگام و مدل یکنواخــت بازی تیم ملی کشــورمان 
اعتقــاد دارد فقــط در یــک صــورت مقابــل تیــم ملــی ژاپــن قــادر بــه پیروزی خواهیــم بود. به بهانــه دیدار حســاس تیم ملی کشــورمان مقابل ژاپــن و حرف و 

حدیث هــای زیــادی کــه پیرامــون دیدارمــان مقابل ســوریه وجود داشــت، با درخشــان دقایقی همکام شــدیم.

منصوری: مدیری که بخواهد حرفش را به کرسی 
بنشاند هر دلیلی می آورد

سیدجلال می تواند 
رختکن را جمع کند

نباید شکل تیم مان 
را به هم بریزیم و 

نرمالش این است که 
قاعده بازی را تغییر 
ندهیم. نکته حائز 

اهمیت برای ما این 
است که از کجا دفاع  

کنیم و بازیکنان  از 
چه نقطه ای به خط 
حمله اضافه شوند

مسعود  قراگزلو
روزنامه نگار

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار


